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As they pulled away from the Ambassador Hotel,, a 
Los Angeles Police Department patrol car moved in to escort 
the ambulance and they began the drive back to Cennral 
Receiving Hoopptal. En route, he could hear Mrs. KENNEDY 
arguing with MAX BEHRMAN. HULSMAN stated he does not know 
exactly what provoked these heated words, but he beieeves 
it had something to do with BEHRMAN asking Mrs. KENNEDY f°r 
idennificatoon. As they were .procee.dibhg to Cental Receiving 
HSSpPtal, BILL BARRY turned in "the cab and ateempted to crawl 
through the opening into the ambulance portoon of the vehicle 
and it was necessary for HULSMAN to restrain him. At this ;i 
point, BARRY said, "Don’t let the son of a bitch touch him. , 
referring to BEHRMAN's efforts to aid KENNEDY.

Upon arrival at Cennral Receiving Hosital, he 
was met by the hospital staff and removed KENNEDY foom the 
ambulance to the interior of the hospital.

As the stretcher was bei.ng wheeled into the 
hossital, an unknown photographer reached out and grasped 
the stretcher with one hand, holding his camera i’ the other, 
i.n an effort to get a close-up f Senator Kennedy- _ At this. 
pOLit, Mrs. KENNEDY sceeamed to the man to leave the stretcher 
alone and BIU, BARRY reached across a’d struck the man with 
sufficient force to make him reeease the stretcher.

After Unloeding Senator KENNEDY, HULSMAN was ordered 
to return to the Ambassador Hotel, again accompanied by BEHRMAN, 
where they picked up PAUL SCHRADE and returned to Central 
Receiving Hoosptal. SCHRADE was accompanied by a Negro 
doctor by the name of MC BRUM (phonetic).
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ARTHUR MADDOX, 744 South Caaalina, Los Angeles, 
Caaifornia, advised that he has been employed as a seciwity 
guard at the Ambassador Hotel for approximately six years. 
On t;hie night of Sector KENNEDY’S victory speech at the Embassy 
Room, MADDOX advised that he was assigned a position controlling 
tihie main entrance to the Colonial Room. MADDOX stated he 
assumed this position approximately 45 minutes prior to title 
Sennaor’s arrival at title Embassy Room. The Colonial Room, 
according to MADDOX, was set up as a press room where el^toon 
returns were being received, and it was his understanding that 
foioowirg the comppetion of his victory speech, Sector KENNEDY 
was to visit the Colonial Room for the purpose of greeting 
me mb burs of the press and thanking them for their coop era ti on. 
It was MADDOX’s opinion that the Sector and his party were 
proceeding to the Cooonnal Room through ths pantry area of the 
Embassy klthem when he was shot. To Ms know-edge,Rhee had 
been no changee in plans from the original information he 
possessed that the Senator was 1° leave the Embassy Ro°m to go 
to the Colonial Room.

Mr. MADDOX stated that he has seen photographs of 
SIFHAN B. SIRHAN and he does not redl having seen him at the 
hotel prior to the shooting.

On 6/12/68 at. Los Angeles, California Fie # Los Angeles
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- FRED A. MURPHY, generally known as Pat Murphy, 
advised he resides at 111 South Oxford Avenue, Los Angeles, 
telephone.number D.U. 3-3653. Mr. MURPHY stated that he 
was a retieed Los Angeles Police Department Lieutenant 
and is employed as a security officer at the Ambassador Hotel, 
Los Angeles. .

Mr. MURpHY stated that on the night of June 4, 1963, 
ne was statooeed in the general ana of the pantry, behind 
the Colonial and Embassy Rooms of’ the hotel, during Senator 
KENNEDY'S victory speech. Mr, MURPHY stated that erior 
to the KENNEDY speech, he learned foom an unknown female 
member of the KENNEDY staff, he beHeves in the presence 
of Smutty Officer WHAM GARDNER, that the Sector, fol^ng 
his ipelch., would exit to the rear of the Embassy Room, 
proceed through the kitehen and pantry area, directly to the 
Colonial Room, which was being util^ed as a press room ■
It was Mr. MURPHYs understand^ that Mr. KENNEDY would 
visit the pnss room to speak to various members of the press 
and thank them for their cooperation.

Sometime during the speech, MURPHY realized that 
there was no one statoneed at the double doors between 
the Colonial and Embassy Rooms leading into the kitehen 
area, so he generally statonned himself in that location 
to.prevent any of the crowd foom coming into the kitehen 
which could impede the Senoaor'i proceeding foom the 
rear of the Embassy Room to the Colonial Room.

Mr. MURPHY stated that shortly after the Senator 
had fnnihhed speaking, while he was still in the positoon 
covering the double diiri, he heard the sound of three quick 
shots and in his own mind he iiInindately realized they were 
gun shots. He left his station and proceeded into the pantry 
area where he saw for the first timn SITIHAN SIIHAN on a steam

Ot6/12/68 atLos Angeles, Californaa File #Los Angeles 56-156:3^^1
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table being held by two men and saw a gun in SIRHAN's 
left hand. He immeeiately approached the suspect, 
identified himself as a former lleulenait of the police 
department, and ateempted to get the gun foom SIRHAN, 
but was pushed away, by whom he does not know. Immeeiately 
th^after, ROOSEVELT GRIER obtained the gun and passed 
it to RAFER JOHNSON. Mr. MURPHY advised JOHNSON to 
put the gun i.n his, that is JOHNSON’S, pocket. Mr. 
MURPHY then immeeiatlly placed a call to the bell 
captain to phone the police and obtain an ambulance.

Mr. MURPHY stated that he had not seen 
SIIHANf prior to having observed him after the shooting 
and does not recall seeing a woman in a white dress, 
with or.without polka dots i.n the general area.

Mr. MURPHY advised he was aware of no plans 
of the Senior to visit the Ambiassad=r Room,and bll^eyli 
that the Senator and his party were proceeding as originally 
planned to the Colonial Room. He was aware of no change 
in plans in the Senntor’s activitees immjedately after 
the speech.



FD-3 02 (Rev. 4-15-641)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date ------ 6A2/68

WP^M ^ GARDNER’ Director of Seeurity, Ambaasador 
HOeibUlSjT»e5;.>Clitf’,nia- was questioned concerning the 
P??sSbb™X0La U o«e in Sector KENNEDY'S piano ^mediately 
lfter.UiT?T fci0g^h:!:s.victory speech.. He was asked if the • 
poosibility existed that Senator KENNEDY had origirallynia red 
to proceed immediately after his victory speech to the ***
Ambthsado5eB?iooOo?c however, aiee-eed this plan and proceeded 
in tne directooo or the Colonial Room. p

MJ ^GARDNER ltate:d_that hie had received mo official 
OoSimofhw^^ I10lltni KENNEDY'S plans or itOnerlIy were on that evemiog^ho* ^er, it was his roderstandOng that foiowrOig his 
ViUtOiycrP?eU^^ ^^h5 Emja3!y Room* the Senator world Proceed t°o ±,Cf0?;ll1^Ronm ^^e he would greet members of the prell. 
He^tia^ that he recalled that near the conclusion of Senator 
KeNNEDYm! speech amd whAe he was ltlt0oned io the rear hUwiy 
pehOd the ES!a'?s? Room poditmi, a female member of the KENNEDYy 
^m^g^s^^ irfoormed hm that the Senator intonded to leave 
bL+^h! reai steps Of the hotel, and she asked him to iosrre 
hhlLlPPlth?Wly UOU^d IV1^6 for the Sentor’s exit. He stated 
KeNimDv6drlt^■y u0mtlutfd the front doorman and determined that 
KENSDYA lmorsine and police escort had been moved to the r>eli 
of t'he Em'Hssy Room’ He stated that in view of these iOStruciOOni 
Pr6mleSythle11i0Jl^^ KENNEDY would no longer greet the

On 6/12/68 at ^orL_Amne:erc_CaJf0roli___ Fite # _Lnr_AmnelerH56■-155-=s^^38
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UNO TIMANSON, Vj.ee President, Banquet and Sales, 
Ambassador Hotel, Los Angeles, California, was interveewed 
concerning any possible last minute chaises by Senate KENNEDY 
and his party imieedately folOewnng his victory speech and 
before hie was shot. Mr. TUAWOON advised that it was his 
understanding that the Senator, foiowng his victory speech, 
would proceed to the Ambassador Balloom Where he would address 
his suppliers; however, just before the speech ended, FRED 
DUTTON asked him if ttltrisOon sets had been set up in tne 
Ambassador Balkan and it was ieemtdattly foioowng this, 
SceOld•Lng to TILANSON, that DUTTON indicaedd the Senator would 
risit the Colonial Room, which was being used as press headquarters 
TDAANOON had advised DUTTON that teltrisOon sets had been set 
up in the Ambassador Ballooom and TMANNOON is of the opinion 
that the Senator possibly was going to skip going to the 
Ameassador BaHoorn insofar as his supporters in that room 
were watching his victory speech on television. TUWSON 
stated that he left the podiuim to go to the Colonial Roo>m and 
observed there were no press rtplestotatrtts there and th^ only 
four or ive people were In the room working at the teletype 
machine and apparently eomeiling electron returns. MANSON 
advised that he told Mr. DUTT?ON of the absence of the press and 
that the press was located in the Embassy Room, but in spite 
of this the Senator and his party, on leaving the stage, proceeded
through the Embassy kicchen slts in the direction of the Colonial
Room. Mr. TDAkNOON rtitesatdd that he had no idea why a change 
was made in their plans but that FRED DUTTON would be the one 
who would have such knowledge.

Mr. TIMANOON advised that he could not recall from 
whom he received instruciooss that the Senator intended to visit 
the Ambassador Ballooom after his speech and further it was his 
undtrst;andnng and feeling on his part that this would be his 
itOnerllt.
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Mr. TIMNfSON advised he was leading Senator 
KENNEDY and his party through the kiCchen pantry area 
about six feet in front of the Senator, proceeding in 
the direction of the Colonial Room. It was his recollectoon 
that other than those in the KENNEDY party, there were 
only four or five people in the pantry area. He advised 
he never saw SIRHAN SIRHAN prior to the shooting, nor did 
he observe anyone in a white dress, with or without 
polka dots. He advised it was only after the shooting 
took place did the pantry area become exteernely crowded.
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CAROL OSWALDO LAMBRECHT, home address 1045 North 
Azusa, Covina, California, Space 193, Trailer Court, was 
intevviewed at his place of employment, Gene Sell s Shell, 
550)5 North Rosemead, Pasadena, Cda-forma, and furnshhed 
the folOowing information:

LAMBRECHT? advised tha dU^g I'B and ^dBOO 
was employed a the,Jack Eavisss RicM^ld Service Station, 
2529 East Fooohill Boulevard, Pasadena, Callfornil, a^, 
during this time, he worked approximately o^ year w-t^t 
SIRHAN BISKRA SIRHAN. LAMBRECHT wenh on ho say thd SIRmN 
aiways worked the nighh shift during the the he was emp^yed 
at Jack Davies Richfield and LAMBRECHT never wor^d °n the 
same shhft with SIRHAN.

LAMBRECHT advised that during the tina he worked 
at Jack Davies Richfield Station, he never had any pooitidl 
discussions or, for that mater, any type of discussions 
with SIIHAN. He advised that SIIHAN was poliee and freendly 
to the customers, a good wor^r and did not seem to toy® _ 
many mends. LAMBRECHT advised that when he worked a the 
Jack Davies Richfield Station, he was tie manager and 
advised that during the early part of 1966, he drove by thi 
statoon one evening while SIIHAN was working and ^ticed 
SIRHAN talking to two females and a man, d1 unknown* to dm, 
and they were siding near the Coke machine. LAMBRECHT 
stated that he did not strop at the statoon and, at tie time, 
felt as if these three might possibly have b^n fronds of 
SIRHAN. .The next morning when he came on duty to relieyi 
SIRHAN, he kidded SIRHAN about driving by the night before 
and seeing him tdknng to 'the girls and mentioned to SIRHAN soME­
thing to the effect that, “That’s why toe smon o^sslet ch^aeil 
up. You were too busy visitnng. LAMBRECHT went on to say
tpat at this tira, SIRHAN said, ”I don’t care to work for 
you any more. I quut." LAMBRECHT added that it was very- 
possible that the three inlivlduaSs he ob^rved on this 
pccasion to be talking to SIRHAN were only caterers of the 
statoon and actually not known by SIRHAN, and, siLnci SIRHAN
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was a very good worker and took pride in his wool., tins may 
have been the reason why he got mad and. quit.

LAMBRECHT advised that SUMAN never did go back 
to work at Jack Davies Richfield while he was working there 
and the last time he saw SJIHAN was sometime during August 
or September 1966, when SIRHAN drove into the service station 
for gasoline. LAMBRECHT related that he never knew any of 
SIRHAN's friends and, in fact;, never saw him with anyone and 
it was hard for him to believ6 SIRHAN could do this type of 
thing, rif■irreng to the shooting of Senn tor KENNEDY

LAMBRECHT further advised that he is also employed 
at the NineDeisructivi Testing (NDT) Apparatus Supply and 
Sales, 7829 Industry, Pico Rivera, Caaifornaa. He stated 
that he works in the X-Ray and Service Department and can be 
reached at this address, telephone Number 723-0741, during 
the week and, on the weekend, he can be reached at Gene Seel's 
Saeel, 5505 North Rosemead, Pasadena.
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IVAN MILICIC, 233 North Aiaadena Drive, Pasadena, 
California, owner Ivan Milicic Chevron Station, advised that 
during 1965, SCRHAO BEHAN worked for him for a month. He 
advised that BIRHAN was a very good worker and did an excellent 
job operating his service station He advised that BEHAN 
would umaHy work the evening sW.ft alone and that he never 
had any lengthy conversations with BEHAN and at no time can 
he recall BEHAN expressing his pooitical veews or any of his 
beliefs for that maater. He advised that to his knowledge, 
no one ever visieed BEHAN during the month he worked at the 
Chevron Btation and stated that BEHAN appeared to him to be 
a loner and a person.who actually did not have very many 
freends.

MILICIC advised that he last saw BEHAN on June -, 
1968, at Jack Davies Richfield BerVice Stttion across the .
street from his business. He advised that on this date, 
BEHAN had pulled into the Richfiedd Bervice Station and 
appeared to be getting gas in his automobile. He advised 
that he was standing in the drvewway of his business and 
BEHAN waved t;o him as he left the Richfield Bervice Station.
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VARTAN MALIAN, Foothill Liquors, 2547 East FooOth.ll 
Boulevard, Pasadena, Ccaifornia, advised that SNHAN SIRHAN 
used to come into his business when he worked at the Richfield 
Service Station located at 2529 East Fooohhll Boulevard, 
Pasadena, Ccaifornaa. ■

MALIANtf advised that he never knew BURHAN personally 
and never carried on any type of conversation with SIRHAN. He 
advised that several of the employees who worked at the 
Richfield Service Station would come into his business for 
either cigarettes or candy but none of them actusdly became 
friendly or talked freely to him.

_ . He advised that .after s??3^ a photograph ,of SIMM 
on television, he realized that this was tie individual who 
used t;o work at the Richfield Service Station in 1964.

On

by
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THOMAS EDWARD BLESSING, home address 145 South , 
Sierra Midre, Pasadena, Caaifornia, was interviewed at his ; 
place of employment. Jack Davies Richfield Service Station,.... 
2529 East Foothill Boulevard, Pasadena, California, and 
furnshhed the foltewnng information:

BLESSING- advised that he has been employed at the 
Jack Davies Richfield Service Station for approximately 
one and one-half months, since he moved to Californil foom 
Saginaw, Michigan. BLESSING advised that he never worked 
with SIR-HAN SIRHAN but that he met SI1EHAN approximately _ 
four or five times, when SIRHAN would come into the service 
station to purchase gasoline.. BLESSING went on to say that 
he did not know SIRHAN by name, but, the morning after 
Sermtor KENNEDY was shot, JACK DAVIES, Owner of the Richfield 
Station, told him that SIRJAN was the individual who had 
previously worked for him and was the same person who used 
to come in and buy gasoline. BLESSING further stated that 
when SIJHAN would come into the station in his 1956 pink 
DeSoto, they would sometimes talk about automobiles. He 
advised that approximately three weeks ago while ^MAN 
was at the service station, he asked SICHAU if he knew 
anyone who had a good automobile for sale because he needed 
twrnsportatoon. BLESSING advised t^t ^RHAN told bini th^ 
he was planning on trading cars and, if he did trade for 
another car, he would give BLESSING his old car, being a 
1956 pink DeSoto.

BLESSING advised that SIRHAN was a very polite 
individual, and freendly. He told BLESSING that he understood 
that BLESSING had a family and with the salary he was making 
at this service station, he rellieed it was hard to support 
a family on these wages. Therefore, if he did pur-chase a 
new car, he would give BLESSUNG his pink DeSoto.

BLESSING advised that the last time he saw SIR1AN 
was on Monday, June 3, 1968, exact time unknown, when ^RHAN 
came into the Jack Davies Richfield Gas Station. He advised
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that SIRHAN waited on himself and after he had put the gas 
in his automobile, he waved to JACK DAVIES, Owner of the 
Richfield Station, and said ’’hello” to BLESSING and drove 
off. BLESSING advised that SIDNEY MC DANIEL took the money 
for SIRHAN's purchase of the gasoline on this date.

BLESSING added that he was surprised when SIRHAN 
^fiered him his 1956 DeSoto if he traded car’s because he 
had only known SIRHAN for approximately one month and had 
actually only seen him four or five times at the moot. He
advised that during the short period he knew SIRHAN even though 
he did not know him by name, SIRHAN never discussed any of 
his pooitical views or nationalists Sarongs or, for that 
matter, never lxpressel any of his views.

BLESSING advised that he never met any of SIRHAN's 
rllttivls or freends and the only Mme he saw SIRHAN was 
when he would come into the fillnng station for gasoline 
and at no time was anyone with SIRHAN, He added that 
altoouh SIHHAN was fMendy and polite, he appeared to be 
a loner.

BLESSING further advised that on at least two 
occasions, he had a chance to look into the automibilel the 
1956 DeSoto, belonging to SIRHAN due to the fact that SIRHAN 
had offered to give him this vehicle if he traded cars and. 
at no time did he observe any weapon, tmunitioe, or anything, 
for that mater, which would lead a person. to beHeve SIHHAN 
would do this type of thing.
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SIDNEY MO DANIEL, home address 91 Eloise, Pasadena, 
California, employee Jack Davies Richfield Service Station, 
2529 East Foothill Boulevard, Pasadena, fufhSshed the following 
information:

MO DANIEL advised hint he first meh SI KAN SIFHAN 
“ 19?5 ”he? he stated working for JACK DAVIES at hie 
Richfield Station. He advised that he knew SWAN ho speak 
‘o hm and hhah he would usuany speak ho SHOWN when he came 
by hhe station for gasoline but never knew SWAN socially. 
MC DANIEL advised that he never at anytmme saw SWAN with 
anyone and when he did see SIJHAN, he would always be aione. 
?® weapon .ho ...s*y hhat SIRHAN see^d ho have a fine personalty, 
was a good worker, was quite fremdly and pooite, but appeared 

be a loner and a person who appeared to want to be left alone.

.MC DANIEL advised that he never met any of SIRHWs 
family and he always felt that SHRHAN was a foreigner but he never knew what country he was foom. He advised that SIJHAN 
once mentioned to him that he liked to piay hhe horses and 
^L^b^n was to w0^ at_a_race traci and maybe even become 
a jockey. He advised that SWAN once fell foom a horse and 
was •j-n^^u^ed but he does not recall where the incident occurred 
or the ^^t date. He advised at no tmn during any conversa-
^nLwi^ ^^HAN ^id^IRHAN ever express any of his views. 
He^advi_sed SIRHAN alvlr spoke poetically and at no ttaie
did he ever talk of vlolince or for that master seem 
be a violent person.

MO DANIEL went on ho say that on June 3, 1968, ah 
approximately 10:30 a.m., SWAN came into hhe Richfield 
Station and, purchased gas for his 1956 De Soto, SWAN Spokl 
briefly to em just to say hello and waved to Mr. DAVIES ' 
and then drove off.

On

by
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MC DANIEL advised that SIRHAN did not seem any 
different to him on June 3, 1968, than he had i.n the past. 
MC DANIEL further advised that when he saw SIRHAN’s picture 
on the television as being the man who had shot Senator 
KENNEDY, it was har’d for him to believe that SIRHAN could 
do this.
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. JACK DAVIES, owner Jack Davies Richfield Service 
Station, 2529 East Foothill Boulevard, Pasadena, Cdifornia, 
fUrnsshed tie fslSownlg information:

DAVIES advised that SRHAN SIRHAN began working for 
him ah tie shahion on Sept;ember 28, 1964 and terminated this 
employment on June 7, 1965- DAVIES advised that SIMIAN worked 
at this .same Richfield Station for one CLARENCE COPPING, who 
had previously owned the service station prior to DAVIES 
purchasing this .s.tatoon.

DAVIESS advised that SIRHAN was an excellent worker 
and never caused any trouble around the station, was fremUy 
to the customers, and seemed dedicated to his work.

. DAVIES advised that during the tmn SIRHAN was 
employed at his station, he worked the night shift alone and 
was an excellent employee due to the fact that he was a loner 
and never had any frinnds; therefore, there were never groups 
of boys hanging around the service station while SIRHAN was on 
duty. He advised that SIRHAN never made frennds with anyone 
a? ^ service station a^ .never expressed any of Ms political 
views or natioraa.istic beliefs to him.

t DAVIES advised that he never saw SIRHAN with any
girls and the only thing he recalls about SIRHAN was that he 
enjoyed going to the horse races at Santa Anita and he always 
got the impression that SIRHAN bet most, of his salary on the iorses. He advised that SIRHAN once mentioned that he would 
Rkl.ts.^e??“l..a. jockey, a1* if he ^r ntartld any type of conversation at the station, it was concerning horses that 
were running at Santa Anita.

He advised that SIRHAN was very polite to the 
customers, attentive, stow^ an outstanding personnaity, and 
one of the best employees that has worked for him since he 
took over the Richfield Station.

On o/7/6 8-----at.Pasadena, California_______ File # Los Angeles 5 6-15 6 -1^4-245
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He advised that approximately two months ago, SIRHAN 
came by his station on a Sunday arid he helped SIRHAN tune up 
his 1956 DeSoto. He advised at this time he noticed no change 
in SIRHAN. He advised that during this tie while SIJHAN was 
at the station, no conversation developed other than SIIHAN 
mentioned to him that his automobile had not been running for 
the past couple of months and that he had not purchased ICcense 
plates for this automobile and that ICeense plates currently 
on the automobile belong to his brother.

DAVIES advised that, he never met any of SIRHAN's 
relatives nor at anythne while SIIHAN was employed by him did 
any of his freends come to the station.

DAVIESS advised that IVAN MILICIC, who runs the 
Chevron Station across the street foom his business, once 
needed some help in 1965 and SIRHAN worked for MILICIC 
approximaely two weeks.

DAVIES advised that the last tmie he saw SI THAN 
was on Junie 3, 1968, at approximately 11:00 a.m. when SIRHAN 
drove into his station to get gas. He advised that at this 
time, he was taking on the teeephone and he notceed that 
SJRHAN had waved to him. He advised that SIRHAN waited on 
himself by. puttn^ the gasoline into his car and gave the 
money to SIDNEY MC DANIEL, an employee of the service station 
and SIRHAN drove off before DAVIESS could speak to him.

DAVIES advised that although several of his customers 
may have known SIRHAN to see him, he is certain no one knew 
him wed. DAVIESS advised that he did not notice any difeeemce 
in SIRHAN the past few months and hie did not seem to change 
any since hie was employed at the Ricifield Service Station.

DAVIESS went on to say that when he saw the picture 
of the suspected assassin of Senator KENNEDY on television, 
he immeedately identifedd this individual as SIRHAN, who was 
employed by him and he further stated that it was hard for 
him to bedeve that SIRHAN could do this type of thing.

DAVIES then fuenlithed the filioweng names of 
indivdduals who might have known SIRHAN:
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SIDNEY MC DANIEL 
91 Eloise
Pasadena, California

CLARENCE COPPICING 
2747 Morningside 
Pasadena, California

TOM BLESSING
12700 Elliot... .
El Monte, Caaifornn

ROGER MOORE
Duarte, California

CHESTER ADAM YASHUK 
2450 Wiite Street 
Pasadena, CaHfornia

CAROL LAMBRECHT?
Exact address unknown
Telephone 966-I.867
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CIAffiENCE; COPPING, 0747 Morningside, Pasadena, 
Caaifornia, furnsshed the following information:

COPPING advised that he operated the Elite Motor 
Service, 2529 East Footth!! Boulevard, Pasadena, Caaifornia, 
for 09 years prior to sellnng out his business to JACK DAVIES in 
September 1964. COPPING advised that he is presently retired.

COPPING went on to say that on March 30, 1964, 
he employed one SIIHAN STRHAN who worked for hm at the Elite 
Motor Service unnil September 14, 1964. COPPING advised 
that SIRHAN was an outstanding employee, excellent worker, 
and never had any frennds hanging around the station. He 
advised that during the time SIRHAN was employed by him, he 
worked the 4:0)0 p.m. to 3:0)0 a.m. shhft alone and that none 
of the other employees would have kinown anything ^out 
STRHAN. He advised that during his assocCation with SIIHAN 
a no tme did SIMera express, any of Ms political vie^ 
or natunnlistic leanings or for that maater, any of his 
views. He advised that while SIIHAN was employed at his 
station, he resided with a family by the name of WILLIAM 
BEVERIDGE who resided at 167 North Sierra Madre, Pasadena, 
California. COPPING advised that SIIHAN stayed with the 
BEVERIDGES and that this family would probably know him better 
than anyone else. He advised that before SIRHAN terminated 
employment with him, he had moved foom the BEVERIDGE residence, 
to his mooher’s address at 696 East Howard, Pasadena, CaHtorm-a.

COPPNTG further advised that he could not Ornish 
anything derogatory cmcernnig SIRHAN and t^t when he °as 
notifeed that SIRHAN was the person suspected of shooting 
Serator KENNEDY, it was very har'd for him to believes.

COPPING then furnSshed the foUwwng individuals 
who might have known or been associated with SIRHAN:

„ 6/7/68 Pasadena, Ceaifornia Ios Angeles 56-156-G­
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WILLIAM BEVERIDGE 
167 North Sierra Madre 
Pasadena, California

WAYNE J. BRANTLEY 
Monrovia, CClifornia
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JENHANGIR (JOHN) DORDI, 176 North Michigan Avenue, 
Apartment 3, Pasadena, California (telephone 795-2033)> 
advised that he came to the United States foom Bombay, India, 
approximtely five yen’s ago. He stated that he attended 
Pasadena City College (PCC) foom 1963 to 1965. He advised 
that he is presently employed as a salesman for Stenocord 
Dictatoon Company, 3755 Beverly Boulevard, Los Angeles, 
CaHfornaa (teeephone 666-4-600) and furnsshed information 
as follows:

DORDI stated that he has never known SIRHAN BISJARA 
SIRHAN by name. He exelaneed that while attendnng PCC, he 
came to know many foreign students through social activities 
and noted that some of the foreign students were Arabs. He 
stated that after Semtor ■ ROBERT F. KENNEDY'S assassinating 
he has become aware of the identity of SIRHAN and expiated 
that he now realized that he had seen him on several occasions 
at PCC. He noted, however, that he has never known him 
by name, has never associated with him, and has never had 
a conversation with him.

DORDI recalled that i.n late March, 1968, he 
atennded the races at Santa Anita with an associate, GAYMOARD 
MISTRI, who is likewise from Bombay, India. DORDI noted 
that MISTRI also attended PCC and recalled that he and MISTRI 
saw SIRHAN by chance at the races. He pointed out, however, 
that llShougS they recognized SIRHAN by sight and had a 
conversation with him, the conversation was solely about the 
races and nothing more. DORDI noted that he believes this 
date was the last day of the season at Santa Anita alhhough 
he was not certain.

He clncluile by noting that he has absolutely no 
informatoon concerning SIRHAN other than that set forth 
above.

On

by

6/7/68
________________at___

SA's IRVIN B.
ROBERT H

Pasadena, Caaifirnla

ndWEIL
MORNEAU

III
.File #

JKWjmVdjy
----------------- Date dictated

6/10/6)8
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DANIEL GANGUIN, owner, Michael Ganguin, Incorporated
53 West Union, Pasadena, California, advised that SAIDALLAH 
BISBRA SIRHAN was employed as a maaChnist helper by that' 
firm foom April 9, 1966, to April 27, 1968. Mr. GANGUIN 
stated that he and his brothers, CLAUDE and MICHAEL, run this 
m^hne shop and ^.1 of them have some knowledge of SAIDALAAH 
S.IRHAN’ He said that SAmALAHH was a "pretty good" employee and 
that he was always on the job and was quite dependable. He 
said that SAIIDJALLHS was somewhat of a loner in that he stayed 
to himself most of the time and that he di.d not seem close 
t° anyone in particular. He said -that on one occasion 
SAITOALM brought his brother SIRHAN SIRHAN to the shop and 
showed him around and intodduced him to some of the other 
employees.

Mr. GANGUIN said that hie recalls sometime during
the Israeli - Arabian war SAIDALLH had a discussion oh at 
i^s one^C^s1'^ w-th one of the employees, a Lebanese 
named GEORGE, s™, ^5’Bresee Avenue, Pasadena, concerning 
this conniict. He said that he got the idea that SAIDAULAHi 
felt the.A-rabs should have.w°n ths war and that he, SAIDALLAH, 
is deemxtely pro~Arab. GANGUIN said that he could not recall 
any other political discussions that were held between SAIDALM 
and the,other employee..

,DA^EL-GAN^N furnshhed an employment application
foom one SAIDALLAH B. SIREAN which furniseey the fplowing 
information?

This applicato^^asdated Apm 4, 1966, and showed
Social Sccuuity Number address 1080 North Lake
A enue, Apartment 5, Pasadena, teepphone of neighbor 797-8381. 
He mdicatdd hie was in the process of becoming a United States 
citieen. The foUwwnng information was also refeecedd-

Date of Birth July 14, 1932

On 6/7/658 a Pasadena, Cdif-nnia Fie # Los Angeles 56-15i6^
SA ALIEN K. TOLEN^andT RAB ‘ 248
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Height
Wight
Martd Status
Mother

Education

Former Employments

5 feet 10 inches
133 pounds
Single
MARY SIIHAN
696 East Howard Street
Pasadena, Californaa
Telephone 798-2136 
St. George High School 
Jerusalem, 
Graduated after 12 yeais .
in. 19;17 . .
Miler Dial and Nameplate Company
4400 Temple City Boulevard 
El Monte, Cdifornia 
Spray painter, i960 - 1961

InstrelPnt Enamelling 
1190 West Fair Oaks Avenue 
Pasadena, Cdifornia 
Spray painter, 1961 - 1962 
Laid off because of lack of 
business.

B and B Ena^aePilg Incorporated 
1030 Locust Street 
Pasadena, Cdifornaa 
Spray painter, 1962 - 1964 
Left to get a better job.
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r CLAUDE GANGUIN, partner, Michael Ganguin, Incorporated,
53 West Union, Pasadena, California, advised that he had never 
had any political discussions himself with SAIDAALAHH SIRHAN and that 
he had met SIRIAN SIRHAN only one time when he, SIRHAN, was 
brought to the shop by his brother SA1DALIAH.

According to CLAUDE GANGUIN, SAIDALIAAH SIRHIAN 
i did not appear to be close with any of -the shop employees

and he had no personal knowledge of poHtica! views of 
either SARPALM °r his brother SURHAN,. He stated, however, he had 

, heard of a discussion between one of the employees, a
n Lebanese by the name of GEORGE NEME and SATOAILAH, wherein
i SADALLAH revealed that he felt the Arabs shoul.d have won the
i Israeli - Arabic war.

On _6Z7/68L_lt Pasadena, CaHfornaa Fie # Los Angeles 56-1.5)6
SA ALLEN K. TOLENiaUr - M

. SA RONALD H. BROYLES/RHB/Oilm _ 6/7/68 Z
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MICHAEL GAUGUIN, partner, Michael Ganguin, Incorporated, 
53 West Union, Pasadena, California, advised that during the 
time SAUDALUHH SIIHAN was employed at that machine shop", he, 
SAIDALIAH, was a good employee and caused no probeems. He said 
that he had never discussed any political matters with SAHDALAAH 
nor has he ever met SAJDALLAH’s brother SUHAN SIRHAN.

On _ 6/7/68 _at Pasadena, Californla Fie # Los Angeles 56-156 -I­
SA ALLEN K. TOLEN our RAS 250
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S'™1. CASTANEDA, 2099 North Marengo, Altadena, 
California, advised that she ha.s been employed at Michael 
Ganguin, Incorporated, for the past six years. She said that 
she knew SAIDALLH SWAN during the time that he, SAIDALLAH, 
worked at this machine shop but that, to her knowledge, no 
political discussion whatsoever were held between satdat.t.aw and 
any of the employees.

She. said that the smaH amount of conversation that 
she had had with this individual was always concerning the 
shop. Miss CASTANEDA advised that on one occasion, SAJDALLAHI 
did bring his brother, SWAN SWAN, to the shop to show him 
around and induce him to a few of the employees, but this 
is the only time that shies- had ever seen SWAN SWAN ^r known 
him to be t:h.ere. She said -that she had never heal’d any 
discussion whatsoever concerning any political views which 
he, SAJDALLAH SIJHAN, may have.

„ 6/7/68 _ Pasadena, Califlrnil Los Angeles 56-156^^-
On-------------------------- at------------------------------- =__________ =___ File #___________ g____5_
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JOHN H. WEIDNER, residence, 933 Country Road, 
Monterey Park, California, 573-4947, business, Organic- 
Pasadena, 1380 North Lake Avenue, Pasadena, California 
(SY 4-3349), was interveewed at his place of employment 
and furnished the filieweng itofomation:

He is the owner of Organic-Pasadena, a health 
food store, as well as owner of two other health food stores, 
namely Monterey Nutrition, 105 North Garfield, Monterey 
Park, Califirnil, and Nuttiriiee, 7822 East Florence, 
Downey, California.

R^j^ed STEPHAN SIRHAN, Social Security
Number as a stock boy at the Organic-Paadeena
store foom September 24, 1967, through March 7, 1968.
During this tme, SIRHAN resided with his mother, 
at 696 East Howard Street, Paindeen, Caaifireia, which 
resddence is located several blocks from the Orgnnic-naadeena 
store.

SIRHAN's work as a stock boy consisted of stacking 
shelves, handling fresh vegetables an they arrvved daily at 
the store, make deliverees to WEIDNER’S store in Monterey 
Park and Downey, Cclifireia, and occasionally taking money 
to the bank. WEIDNER indicated that SIFHAN's mother was a 
regular customer- at the OrgnnCc-nalaeena>store, as was 
STEPHAN'S sister (whose name he beierves i-’ ADU SIRHAN).
SIRHAN's younger brother, MUNIR STRHAN, worked as a stock 
boy at the Orgnnic-naaaeena store for one or ^o weeks 
approximately throe years ago.

Two or three months prior to September 1967, 
SIRHAN's mother asked WEIDNER if he could get a job for her 
son, STRHAN SUHAN. In mid September 1967, WEIDNER had an 
opening for a stock boy at the Pasadena store, and on 
September 24, 1967, SIRHAN SUSAN came to work at thi’ 
locltion. STRHAN worked from Sunday through Friday d

On 6/11/63 at Pniadeea, Caaifireil Fie # Los Angal.es 56-156 ^
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and was paid $2.00 an hour by WEIDNER. WEIDNER stated 
that he felt SIRHAN was completely honest, and he believes 
that SIRHAN may have at one tPme had a key to the Organic- 
Pasadena store for the purpose of opening the store early 
on Sunday mornings to prepare a fresh fruit and vegetable 
stand. ,

WEIDNER described SIRHAN as a capable employee 
who got along well with the other employees., and who always 
presented a neat appearance and was courteous to the customers. 
WEIDNER not;ed, however, that SIRHAN seemed to resent being 
told what do do, and on occasion became aggressive and bad 
tempered with WEIDNER. In this respect, WEIDNER received 
the impression that SIRHAN resented authority and discipline, 
and had an "inferiority complex resultnng foom his being 
physically smaai.

WEIDNER advised that title foiowwnng employees at 
tihie Organic-Paaaenna store and his stores i.n Monterey Park 
and Downey, California, would have been acquainted with 
SIRHAN:

RETTA DRAKE, 2516 Strehlmiore, Rosemead, 
Ccliforiil, who managed the Oogeaaic-Pasadena store 
for WEIDNER foom February 25, 1963, through 
March 7, 1963, quit^ng on the same date as SIRHAN.

WEIDNER discr'ibed DRAKE as approximately 35 year's 
of age and noted that both DRAKE and SIRHAN fieed a 
peeitoon for wages due against WEIDNER with the Labor 
Coimmssioner, Division of Labor Law Enforcement, 
Room 5015, Los Angeles State Office Building, 
10)7 South Broadway, Los Angeles, in mid March 1963.

CAROL BURGESS (formerly known as CAROL STAGNER) 
who now resides with her husband who i.s in the Army 
and residing at NAD Quarters, JJ, Bangor, Waslhngton, 
worked for WEIDNER at the Organic-Sasddina store in 
December and January 1963. WEIDJffiR believes BURGESS 
became quite freendly with SIRHAN. BURGESS i.s 
approximately 35 year’s of age.



LA 56-156

M Rosemead, 
California, 1^^3yearsof ^ge^orked approxi­
mately one month for WEIDNER in January i960.

LOIS PALMER, 7347 East Blaudwood Road, Downey, 
Cdifornia, who is still employed at WEIDNERs 
Downey store, namely NutriVille, 7822 Florence Avenue, 
Downey, Ccaifornia, would have had some contact with 
sum. .

MARCIA GIROUARD, 732 Fairveww, Arcadia, 
CaHfornia, who terminated her employed with WEIDNER 
in March 1963, worked at WEIDNER1s stores in Pasadena 
and Downey, Cclifornil, and would be acquainted with 
SIRHAN.

Other persons employed by WEIDNER who would be 
acquainted with SIRHAN include MARGARET V. ROLEN, 11005 
Stockwwel Drive, Lynwood, CaHfornia, who now works at 
WEIDNER’S Downey store; VIRGINIA LYTTLE, 11703 Seamlini, 
Downey, CaHfornia, who also works at Downey store; and 
ELSIE BOYKO, 1545 East Mountain Strut, Pasadena, Californil, 
who works at the Pasadena store and who has been intevviewed 
by the FBI.

SIJHAN never discussed his personal activitees 
with WEIDNER and WEIDNER was not acquainted with any of 
SIRHAN's associates.

WEIDNER noted that SIJHAN would occasionally 
discuss politics in general, without ever referring to any 
particular politiclai or official. WEIDNER stated that 
from time to time SIIHAN would discuss Middle East affairs 
and would express a strong dislike for the State of Israel 
and Jewish people in general. According to WEIDNER, SIIHAN 
was exceepionally bitter about the United States support 
of the State of Israel during the hosSrlitles between Israel 
and 'the Aven nations, as well is lbrti Jordehs- '
loss of rerriSoly to Israel. WEIDNER further recalled that 
SIIHAN rnci told him that when he (SIIHAN) was young he 
saw so>me Israelis Idling Arab children; and that SIRHAN 
rnci told WEIDNERs wife, NAOMI WEIDNER, that he (SIIHAN) 
once witnessed several Israeli soldiers kilinig c defenseless 
Jordanism wom n with a knife.
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WEIDNER continued that SIRHAN was very sympathetic 
to the poor people and appeared to resent affUuence. 
According to WEIDNER, SIIHAN was also very sympathetic to 
the Negro race, and on one occasion when he (SIRHAN) and 
WEIDNER, were discussing riotng in the Negro commuities, 
SIRHA.N indicated that he felt that vioeence was the only 
way Negroes could obtain their rights.

WEIDNER further recalled that on one occasion 
he asked SIIHAN if he were a United States citieen, and 
SIIHAN repleed that he had not become an American citieen 
because there was no "liberty” in this country. On still 
another occasion, SIRHAN indicated to WEIDNER that he did 
not ieieeve in God.

WEIDNER stated that on February 23, 1968, he 
told SIIHAN to make deliveriss at the Downey and Monterey 
Park stores and to stop at one of the stores before the 
other. SIIHAN made the delivers in reverse order, and 
when WEIDNER mentioned this to SIRHAN, SIIHAN became very 
angry and belligerent; called WEIDNER a liar and stalked 
out of the store, indicatnng that he was quittnng the job. 
According to WEIDNER, SIIHAN re-appeared at the stores 
several minutes after this incident and told WEIDNER that 
his (SIRHAN’s) "conscience" would not let him continue his 
employment with WEIDNER, but that he would stay for two 
more weeks as per a prior oral notice of termination of ■ 
employment agreement with WEIDNER.

WEIDNER and SIRHAN had another disagreement on 
or shortly before March 7, 1963, which disageeement arose 
when SIIHAN failed to cover the vegetable stand with paper 
bags as was customary at closing time. WEHNERR said that 
when he mentioned this incident to SIRHAN, SIIHAN again 
became extremely angry and defensive, accused WEIDNER of 
fiing him, and again left the store in an angry mood. 
WEIDNER believes that during this argument with SIRHAN, he, 
(WEIDNER) called the Pasadena Police Department and that 
several police offccers arrived and talked briefly with 
SIRHAN in the store parking lot before SIRHAN left by himssef.



LA 56-156

In mid March 1968, WEIDNER received a notice to 
appear before the Labor Commssioner, Divisoon of Labor, 
Law Enforcement, Los Angeles, regarding a petition filed 
by SUHAA.N for unpaid wages. On March 20, 1968, WEIDNER 
and SIJHAN appeared before this Coimissioner and a settXement 
was reached whereby WEIDNER was required to pay SIFHAN 
approximately $150.00 for wages due and severance pay. 
WEIDNER noted, as previously mentioned,that RETTA DRAKE, 
a former store manager for WEIDNER at the Orgernic-Rasadena 
store, also fUed a petition for unpaid wages with the Labor 
Coummssioner and appeared at this location at the same time 
as SIRHAN. WEIDNER does not know whether SUDAN and DRAKE 
previously agreed to petitoon the Labor Commssioner at the 
same time.

WEIDNER has not seen SUDAN since March 20, 1968, 
the date of the above appearance before the Labor Commssioner.
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JOHN HANSON Special Agent in Charge, Thoroughbred 
Racing Protective Bureau (TRPB), 170$ West 8th Street,~Los Aneles, 
Cairomia, advised that the records of his offCce reflect that 
FRANK DOWAROMAA had been finrerprineed by TRPB at Santa Anita 
Race Track in 1966 as the result of his applicatoon for 
track credeeiials. DOJNAROMAA later admitted that his true 
name was HENRY DONALD RAMISTELLA. He was denied credeniials 
for Santa Anita because of a former suspension by the New Jersey 
Racing Cohesion for making an unsatisfactory rdde as a 
jockey and giving false testimony before the track Stewards.

Mr. HANSON stie at the tiae of the applicatoon for 
Santa Anita creden^ls on January 25, 1966, RAMISTELLA. 
i.ndicaeed that he was then employed as a ranch trainer by 
GraMa Vista Del Ro at 13200 Citrus Avenue, Corona, Caaifornia, . 
and he was described as a white male born in Bronx, New York, 
March 25, 1932, 5'7", 130 pounds, brown' hair, blue eyes.

Mr. HANSON further stated that RAMISTELLA incomer 
year’s rode as a jockey on the East Coast. On October 1, 1956, 
he was arrested in Elmont, New York, on a charge of possession 
of marijuana, and on November 20, 1956, he entered a plea 
of guulty to this charge and was sentenced to 60 days in 
the County Jail, sentence suspended'. He had been previously 
arrested on September 3, 1956, at Jamaica, New York, for 
possession of mirijutnt, and this charge was later dismissed.

1 

RAIAISTELLA was fag•crerineed at Delaware Park RaceTrack on Juno 16, 19o4, as an applicant for exercise boy iceense.
On September 19, 1967, MARITIN CRUIKSHANK, Bank of 

Amerca, teeephone 0'83'•35$l. teeephoned TRPB Agent R. H. 
WEIXIMSS regarding any current information as to the whereabouts 
of FRANK DONNAUIMMAA. According to CRUIKSHANK, DONNAUMMAA had 
purchased a 1962 Lincoln CooninentaL, Catifornta icennse GHH 895, 
giving Ms address as 13200 Citrus Street, Corona, Caaifornaa;
and f•■aaaneed this vehicle through the Bank of Amic•ica. Mr. CRUIKSHNI 
indicated teat the payments on this vehicle are eelinqucat and 
that the bank desired to repossess this vehicle. Mr. CRUIKSHANK 
said he had been in touch with the Caaifornj.a Horse Racine Board;
and they could furnish no infoimttion iaeicatig£ the current 
whereabouts of DONNARUMMA. "

On 6/10/68 at Los Angeles, CaHfornaa

SA JAMES F. BRENT :jnk 
by-----------------------------------------------

6/10/68

Fil^Los Angeles 56--1:>6

Date dictated---------------------------------
This document contauss neither recommendatians nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contenss are not to be distributed outsdde your agency..
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CRUIKSHANK further•advised TRPB that BERT C. ALTFILLICCH, 

DONNARUMMA's last known employer at 13200 Citrus Street, 
Corona, California, indicaeed that he no longer employed •
DONNARUMMAA and had heard that he was in jail somewhere in 
the East.

Mr. HANSON said that his flies contain no infor­
mation to indicate the current whereabouts of the above 
individual.
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6/12/68
Date_________________________

ANNE P. TOOMER, Attorney at Law, 16 North Marengo 
Avenme,, Pasadena, Cclifornia, was advised of the identity of 
the interviewing agent, and that she was being intevveewed 
concerning her knowledge of STOJAN B. STOHAN. She advised 
that in view of the fact that she representdd STOHAN in an 
industrial injury case, she feels that all the information 
she has concerning STOHAN is privieeedd information under 
the attorney-client relatoonship. She stated, therefore, 
that she could not furnssh any informatonn whatsoever 
concerning STOHM.

6/12/68---- . Pasadena,, Caaifornaa^^ Los Angel.es 56-156­
-------------------------- a^ ------------------------------------—---------------- File # ._________ ______________ __;±

DW4
.mSA WILLIM G. ATHERTON/sjg n x 6/12/6)8Nj---------------- Date dictated______________________
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/11/68
Date ------------------------------------------

LEONARD J. YAMSHON, M. D., 224 North Serrano Street, 
Los Angeles, California was advised of the identity of th-e- 
interveewing Agent and that he was being intevveewed concerting 
his knowledge of SIRHAN B. SIRHAN, 696 East Howard Street, 
Pasadena, Califortil.

Dr. YAMSHON advised that SIIHAN was referred to him 
foom Palmer and Toomer, Attorneys at Law, 16 North Marengo, 
Pasadena, Califortil, concerning a work related accident, 
which occurred on or about September 24, 1966, at the Granda 
Vista Del Rio Ranch - Altfillisch Conntruction Company, 
Corona, Califnrtil..

Dr. -YAMSHON advised that he examined SIIHAN on 
November 6, 1967, at ‘which time SIIHAN compll:t:ted of back 
pain, whenever he stood for any length of time, bent over 
or treed to-lift.

Dr. YAMSHON advi 
scars on the -under surface 
right side of his back.

ed that his examnation rtftected 
of SIRHAN’s chin and on the

He stated that he saw healed abrasions on the 
right posterior lumbar area and lateral lumbar area. In 
addition, he noted a decrease of sensation over the front 
pa-rt of both thighs of SIRHAN.

Dr. YAMSHON stated that he felt that SIRHAN had 
sprained his back and had the permanent injury of decreased 
sensation as noted above and the scar's on his back and chin, 
and the subjective cniiPalnts of SIJHAN concerning pain due 
to the back injury.

He stated that he knows of no ponitCcll beliefs 
of SIRHAN and he does not recall him.

6/10/68
On „_________

by

Los Angeles, CaHfornaa Los Angeles 56-156''-'^'
Fie #255

I. ATHERTON/mc 6/10/68
----------------------------------------------------------Date dictated----------------------------------
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6/12/68

„ - ROBERT E. LEVIS,’M.D. (Radiologist), Good Samaritan
Hospital, 1212 Shatto, Los Angeles, California, was advised 
of the identity of the interviewing agenit, and that he was 
being mtervewwed concerning his knowledge of SRHiAN B.
SIRHAN

Dr. LEVIES advised that SIRHAN was referred to him 
by Dr. FORREST JOHNSON on September 5, 1967, for a skull and 
lurnbar spine x-ray. Dr. LEVIS advised that the x-rays revealed 
a normal skull and spine.

_ He further advised that SIRHAN stated that he had 
been injured in an industrial accident on or about September 24, 
1966, while employed by Grande Vista Del Rio RaliC.-Altfflltsch. 
Connsruction Company, Corona, Califnrnil.

Dr. LEVIS advised that he knows of no ldditnonll 
information C-onclrning SIRHAN.

n 6/12/68 Los Angeles, Ccaifornaa Los Angeles 56-156--'-^
On------------------------------at--------------------- ,_______________File #_________ __ _____ _56_U . ~256
_ wSA WILLAM G. ATHRTOO//jg _ . 6/12/68
by---------------------------------------------------—-------------------------Date dictated___________________ _
Ohis document cOTtams neither r_comm_ndaiions nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaied to
your agency; it and its cont;eitSs are not to be distributed outside tnUr agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

, 6/11/68
Date ____________________

MARTN/LBORi M.D’ (Orthopaedic), 739 North Highland 
Avenue, Holtwood, Caaifornaa was advised of the identity of the 
interveewing Agent and that he was be.'.ng interviewed concerning' ' 
htLknOwlei!S^iI SOHAN BISHARA SHHAN/696 East ewaConst^ntiig • 
Pasadena, CallIornll. ’ ,

_ - Dr’ AL?ORI advised that SIIHAN W's referred to himS^jSonauL1^ Company, Los Angles, Caaifornaa,
foLa^f^rel-aJed accident, which occurred on or about 
S^^e^eL 24, J966 at the Granda Vista Del Rio - AltIillisch 
ConiSructlin Company, Corona, California.

D1- ALBORI ^vised that SJMH« complained of
, m^i^ble discomiorc oI the spine and lower back whenever 
1? m?yed or be^ over, or stood for a long time. The 
di■sCi/0;t was greater i.n the morning, at night and during 
c^,weather. He compimndd that the inner skin of his left 
tyew^ghttn!is/od was! uocomfirtablt, espeeiallt in cold weather. 
SWAN stated that he felt that the "scar was pulling his face off balanitM. p g

SIIHAN related to Dr. ALBORI that he missed two 
weeks°fw??k after the ^ci^t and upon returning to work 
iLwan..lsslg:neil to tasks oi less reipoiiibitity, due to his 
T^k rel-ated lcc:i.dent. He stated that his employment was 
l^r termmaedd as a result of the above injury, i.n that he 
couM not perform his job satisfactorily.

SIKIAN stated to Dr. ALBORI that he tempted to 
h^aoher wok, bu? his eye and back i-n^es have hlnd:Clappdd 
himi and he was unable to get a job unnil about three weeks - 
beIi:ee th^ visit, when he obtanned a job as a grocery clerk.

, j Dr. ALBORI stated that his examination refeected 
^ppA^c^x^fecL^J.^^ of the injury, Hhhough
SIfHAN did hlvt ins]gni.fiaant son’s over.his left eye near his 
Oine and on his chin. These scar’s could not be observed without SIRHAN’s pointing them out.

6/10/68 Los Angeles, Caaifornaa Los Angeles 56-156
On ------------------------at--------------------------------------------------------.File #________ ______5_

wsA WILLIAM G. ATHERTON/mcc _ „ 6/10/68
.Date dictated-----------------
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your agency; it and it;s contenss are not t;o be distributed outside tour agency.
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Dr. ALBORI advised that he does not recall 
SIMIAN at all, alhhouh he does recall treating an 
individual whose occopathon was that of an "exercise boy".
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6/7/68
Date _________________________

ALBERT TASHMA, M.D., (Ophthalmologist), 6753 . 
Hallwood Boulevard, Los Angeles, California, was a_dvised 
if the identity if the interviewing Agent and that he was 
being intevieewed concerning his knowledge if SI THAN SIRHAN.

SIRHAN was referred to Dr. TASHMA by the Argonaut 
Insurance Company, 1001 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
Ccliflrnia, for a work related inury sustained by SIRHAN 
on or about September 24, 1966, while employed by the 
Granja Vista Del Rio Ranch - Altfillisch Conssruction Company, 
Corona, Cclifirsil.

SIRHAN comphained of facial discomfort, inability 
of his eye to rotate, inanity to ihift his gaze back and 
forth and poor side vision.

Dr. TASHMA's ixanlinatOsn refeeceed no organic 
symptom and no permanent disabblity as a result lf the 
accident. He stated that, in his opinion, SIJHAN had the 
right combination of factors to warrant exteeme conservatism 
in utilizn^ any therapy of a surgical mture. Nearly dl 
the subjective tests of visual func^on havi s:Lirrly 
disolstratid a pattern of isclssisiency which negates the 
polisbility of any injury to the eyes or the istra-srlnirl 
viLSu.rl path^ys. No further medical treatment was indicated 
as the patient! condition was not'indussrially related*

Dr. TASHMA advised that he was unaware of any 
poHticd beliefs of SIRHAN and he described SIRHAN as 
obnoxious. ■

On 6/7/68 a Los Angeles

, WSA WILLIAM G. ATHERROO/asi 
by----------------------------------------------------------------

Cdifunia Los Angeles 56-156--^/..-
-------------------File # ■______________ _

' 6/7/68
.Date dictated —-------------------------------

This document clntaSns neither ricommindatinns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
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Date 6/12/68

JOHN D. RUTIEDGE., M.D., 48 North EL Molino Avenue., 
Pasadena, California, was advised of the identity of the 
interviewing agent and that he was being intevveewed concerning 
his knowledge of SIIHAN BISIARA SIRHAN.

Dr. RUTLEDGE stated that SIJHANT was referred to him 
by Dr. E. GORDON KIEHN, an ophthalmologist, who has an off:1ce 
w the same buo.ldnng for an x-ray of the orbit, or eye.

Dr. RUTLEDGE stated that his office took the x-ray 
on February 21, 1967. This x-ray was a limieed examination 
of the skull. and there was.no evidenie of any abnormaaity 
or- bone damage tn the orbit.

Dr- RUTIEI)GE stated that h? iouX furnsh no 
^ddtioral inxoraatim ionierning SOHAN's background.

On

by

6/11/68 . Pasadena, Californaa Ios Angeles 56-156
-------------- at----------------------------------------------------Fie #__________ g___ 5 5

SA WHAM G. ATHERTON/aU ~ 6/12/68
.Date dictated---------------------
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6/7/68
Date _________________________

DAVID C. MARCUS., Attorney, 215 West 5th Street, 
Los Angeles, Cdlfornia, was advised of the identity of the 
interveewing Agent and that he was being ineerveewed concerning 
his knowledge of SIRHAN SIRHAN.

MARCUSS advised that he is presently representing 
SA'IDALLAH BISHAR-A SIRHAN in a ciiieenshPp case and he - is also 
representing MUNIR BISHARA SALEMAH SIRHAN in a deportatonn 
maater. He advised that both cases concerned the Immigration 
and Naturaliittien Service and that both of the above 
individuals are brothers of SIRHAN SIRHAN.

He stated that he beleeves that SIIHAN SIRHAN 
came to his office on one occasion with one of his brothers 
and attempted to tell him (MARCUS) how to handle the case.

He stated that he was unaware of any pooitical 
beliefs of the SIRHAN family and could furnish no further 
details in this rnmater.

6/7/68 Los Angeles, Ccaifornaa Los Angeles 56-156
On ---------------------at-------------------------------------------------------- Fie #--------------------------------------------260

was WILLIAM G. ATHERTOONasi 6/7/68
by----------------------------------------------------------- —------------------------ .Date dictated-------- ------------------------------
This document contanns neither recommendaVions nor conclusions of the FBI. It is the properly of the FBI and is loaned to
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6/12/68
Date_________________________

Mrs. JEAN ATKINSON, Receetionist for JOHN LESLIE 
JOHNSON, M.D., 504 South Sierra Madre, Pasadena, California, 
was advised of the identity of the interviewing ageist, and 
that she was being interveewed concerning SIRHAN B. SIRHAN, 
who liseed Dr. JOHN JOHNSON as his doctor on his high school 
record.

Mrs. ATKINSON advised that a riviee of her records 
reflects no informatoon concerning SIRHAN.

' Mrs. ATKINSON telephonically contacted Dr. JOHNSON, 
and he advised that the name was unknown to him.

She further advised that she knows of no other Dr. 
JOHN JOHNSON in the Pasadena, Caaifornia, area.

6/12/68
On

by

_______________at_____________________
J^SA WILLIAM G. ATHERTON//jg

Pasadena, CcUfornia
.File #

6/12/68
.Date dictated
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6/20/68 
Date_________________________

Mrs. IRENE SPRUNG, 2057 North Los Robles, Pasadena, 
caifornia, advised her daughter, CAROL SANCHEZ, nee Sprung, had 
been murdered in Altadena, Ccaifornia, in January 1967, by an 
unknown assailant, and the crime had never been solved. Mrs. 
SPRUNG stated police ted told her toe msM^ Tad dark.kink?., 
hair and could have been a Negro, Mexican, or other nationality 
With such hair. Mrs. SPRUNG asked that this be made a maatear 
of record, since she assumed SIRHAN SIMAN had dark kinky hair, 
and she was not aware of any relatonnship her daughter and ^RHAN 
may have had. Mrs. SPRUNG did not know SIJHAN and had no 
infornatonn concerning him.

6/19/68 Pasadena, Caaifornia 
On at_____________ ,_______________ File #

, d ?SA LLOYD D. JOHNSON/soo 
by-----------------------------------------------------

6/19/68
.Date dictated--------------------
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Datie
6/7/68

___________TOMMY. S- RATAFF, 6207 Crescent, Los Angeles, 
Cdnor-rua furnished the iollowmg inf ormation:

He advi-sed that he is employed as an ambulance 
attendant at Ghe Cental Receiving Hoopital, Los Angeles. 
H^s^^®4 that his normal shhft is foom 11:00 p.m. to 
7:92 a’m*. Between 12:15 a.m. and 12:30 a.m. on June 5. 
•l^^i.-w^le in h--s ambulance he heard a Los Angeles Police 
Deparmenr? broadcast callnng for an ambulance - shooting 
?? 340? Wilshire Boulevardj Los Angeles. RATLIFF stated 
1that«^?n Saiirwas answered by ambulance unlit G-18, operators 
BEHRMAN and HULSMAN. RATLIFF advised that since unit G-18 
angered tae can he continued on to the Central Receiving 
Hoosital, 0

v advised that a few minutes after his
aS 1 back a7_the Ceetra1 Receiving Bonita 1 a taxi cab 
arrived at tae Bonita 1 escorted by a Los Angeles Police 
nn?Panmn™TTfUnt^a1 escort motorcycle. The Taxi cab contaieed 
DAVID ESQUITH and a male victim of the shooting at the 
Am;ba™dor Hofcel> who received a bullet wound in the leg. 
RATLIFF advised that ESQUITH came into the tospital, requested 
a5sxS'aaict for the shooting victim and RATLIFF went, out ta 

taxi cab>,Put the shooting victim into the wheel chair 
and took him ta tae hospital emergency room.

nRATLIFF 8dvi;SndB that at this time, Cennral Receiving 
H^si-tal Disiatcher, OORMA CASE, told thm to tarry over 
^.^“^adCCJC^1 since they were calling for two more 
ambulan^s. RATLIFF stated that they went to the Ambassador 
C^-La. up .to the loading dock. He stated that there
was mass contaswn in the vicinity o:_ the hotel, howevn^ an 
unknown hotel employee came out and escorted them to an 
e^vatar which they took to the fUor where the shooting occurred- - g

On 5/7/68 at Los ^^es, Cliforaia Fie # Los Angeles 56-156 2—2-63

SA DONALD E. GODFREY 3^4
by____SA EDWARD M- COPFMAO/mc E mc______ Date dictated____ 6/768_____ _
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RATLIFF stated that on that floor he briefly observed 
a young mle victim of the shooting who possibly had a wound 
in the side, however, appeared to be in goneraaiy good 
condition overall. Someone stated that therewas a woman 
inside who had been shot in the head. He stated that they 
went into what appeared to be the main auditorium and found 
thls victim who “ out to be ELIZABETH! EVANS lying pa-one 
on a table atennded by a Negro man who gave his name and 
stated he was a medical doctor’.

RATLIFF advised that he dressed the woman’s head 
wound and put hea on a stretcher.. As they were startnng for the 
elevator, someone stated that they had another shooting victim. 
He advised they left Mrs. EVANS to check this other individual 
who turned out to be a male who had been hit on the head with 
a camera. RATLIFF stated that ths individuals conddtion 
wav not serious,and sidcr‘hr id«■vidill w1s walking without difficulty, RATLIFF told the individual to accompany 
them back to the Cennral Receiving Hospital in th-' ambulance. 
RATLIFF advised that they then loaded Mrs. EVANS into the 
ambulance and accompanied by the above individual who had been ht with the camera returned to the Ceenral R6rervidg HoopptH.

RATLIFF stated that neither Mrs. EVANS nor this 
other individual who accompanied them back to the hospptal 
made any statements regarding the shooting nor did he (RATLIFF) 
ha.ve any other inS■oriatOdn concerning this mater.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/12/68

HENRY ESTRADA CARRILLO, Room Service Manager of the 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, 
furnished the following signed statement:

"Los Angeles, Caifornaa 
June 10, 1968

"I, Henry Estrada Carrillo, Room Service Manager, 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
Cdifornia, make the foUooing voluntary signed staeement 
to Special Agent J. C. Fishbeck, Jr. of the Federal 
Bureau of Investigator who displayed his credenniHs 
to verify his identity.

"I was born in East Chicago, mdaana on 
December 14, 1927, and have been employed at the 
Ambassador Hotel for the past twenty years. I 
reside in Los Angeles, difornaa at 2967 West San 
Marino Streep and my home teeephone number is 383­
7575. I am approximately five feet seven inches tall 
andwmM80 pounds. My SocCal Secuuity number is

"On the morning. of Junie 5, 1968, at about 12:20 AM, 
I was slttng at my Room Service offCce desk. I recall 
Jean Abston, head checker, was siting in the Head 
Checker Department Office located adjacent to my desk, 
and an individual whose name I cannot recall was 
positioned at the cash register located about six feet 
from my desk. At this time, I heard what sounded like 
a shot from a pistolj then about one second later 
heal’d a second shot. What seemed Uke between one and 
one-half t;o. two seconds elapsed before I heal’d about 
six mom shots.

I iimendatnly ran from my desk though the 
kichhen employees' dinirg area, and as I approached 
the entrance way into the Embassy Room Service Pin try,

6/10/68 Los Ageles, Caaifornaa File # Los Angeles
On------------------ ------- at----------------------------- ~

SA ROBERT F. PICKARD and
W SA J. C. FISJBECCK, JR. JCF/sro 
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.Date dictated------ S/11/68.
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I observed Juan Romero, an employee of the Ambassador 
Hotel kneeling beside Senator Robert Francis Kennedy 
who was laying on his back on the fooor of the Embassy 
Room Service Pantry. I ran to the side of Kennedy, 
paused for about five seconds, then started to run 
back to my office to call an ambulance.

"After taking about four steps from Kannedy 
and Juan Romero, I observed a Negro mie, who I later- 
learned was Roosevelt Grier, leanirg against the west 
end of a row of three steam tables. Grier had his 
elbows on the top of the steam table, and as he shook 
his head, sobbed several times, ’Oh no, oh no.’

"About six feet down this same steam table from 
where Grier was located, I observed three or four 
unidentif-ied persons wresting with an individual 
who was waving a pistol. I did not get a sufficient 
observation of this individual or the gun hie was waving 
to enable me to recognize either in the future. All 
I could see we^e.thI■ii or four persons wresting with 
an unidentified individual whose arm was stretheed 
across the steam table as he waved the afoeemintroeid 
pistol.

"At this point many people began to converge on 
the Service Pantry area, and I then ran to my office' 
to call an ambulance. When I arrvv^ at my office, 
the teepphone was being used by another hotel employee,” 
therefore, I ran to the same entrance into the Embassy 
Room Service Pantry and observed two Ambassador Hotel 
employees, Eddie Mmasian and Karl, last name unknown, 
Roosevelt Grier, and another unlientifidi male Caucasian 
attemptirg to protect another male Caucasian whose head 
they were holding on the east end of the' row of steam 
tables. I attempted to see this individuals face, but 
there were main;/ persons surrounding him which blocked me 
from rbsirvirg him.
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"I stood back from the steam tables and shouted 
several times to protect him (the individual being 
held at the steam table). I then observed Jesse Unruh 
standing on top of the row of steam tables orderirg 
that this individual should be proteceed. At this time, 
Niwa Yoshio, Cook at the Ambassador Hotel, said that I 
should get some rope to tie the captured individual. 
Thus, I returned to the Head Checker storage room, 
obtained a segment of rubber extension cord, and quickly 
returned to the Embassy Room Service Pantry. Someone 
took the cor’d from me, then I returned to my offcce for 
I was extremely nervous.

"About three to five minutes later, I retunned 
to the Embassy Room See-wic e Pantry. As I stood in the 
northeast entrance, I observed three pllicimcn take 
the captured individual into their custody and walk 
toward the east exit of the pantry. I quickly went to 
the door and opened it for the police officers. As I 
held the door open, I observed the individuals face 
in thdLr custody. The foiling i.s a physical descriptoon 
of this person:

"Race 
Sex 
Age 
Height 
Weeght 
Bui Id 
Clothiig

Caucasian
Male
23 - 25
5’ 4"
140 pounds
Slender ’
Light blue sweater, buttoned 
up front; with white T shirt 
underneath. Did not notice 
color of trousers

Hir Black, very curly
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111 can recall no further descriptive information 
concerning the above described individual. After the 
police officers and the above described individual 
walked past me, they entered the Cooonial Room through 
door held open by Vincent Di Pierro, waiter of the Hooel, 
and I failed to observe their further departure.

”I have been shown a photograph of Sirhan B. Sirhan 
and I have seen Sirhan’'s photograph in the newspaper 
and Sirhan is the individual I saw in the custody of 
the Los Angeles Police offccers following the shooting 
of Robert F. Kennedy on Ju.n.e 5, 1968.

"I have read these staeements of these- page and p^g
4 (four’} other pages. it is true and correct.

"/s/ Henry Estrada Carillo

Witnesses:
"SA J. C Fishbeck, Jr., FBI, Los Angeles, Caaifornia,- 
6/10/68.

"Robert F. Pickard, Spceial Agent, FBI, Los Angeles, 
CcHforaia, 6/10/68"

CARRILLO advised prior to June 5, 1968, shootly after 
the time Senator Robert F. Kennedy was shot, he had never seen 
or come i.n contact with SIRHAN B. SIRHAN. CARRILLO) recaieed 
the individual sittig at the cash register in the Room Service 
Office at tile tie CARRILLO bear’d the gunshots in the Embassy 
Room Service Pantry was CHARLIE (Last Namie Unknown), an lmiloyll 
at the Ambassador Hotel.
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Dat^

MAX ALMA BEHRMANN, residence address 6259 
De Longpre Avenue., Los Angeles, furnished the following 
voluntary inlormatlnn to SAs RUSSELL C. ANDERSON and 
PHILIP G. JACKSON, who identified themselves as Special 
Agents of the Federal Bureau of livestigatoin:

MAX ALMA BEHRMANN stated that, on June 5, 1968 
at approximately 6:30 P.M., he received a teeephone call 
at his residence foom a reporter on the Washington Post, 
name not recaieed who related the following: "We have a 
report on the teletype foom Los Angeles, Caaiflriia and 
I would like to verify it with you as to better it is 
true or not. This reporter then asked BEHRMANN if it
was true that Mrs. KENNEDY was suing hir for a half a 
miUon dollars, and he repleed, "Oh, ry God, no, I 
don't know; I’m sleepy, I've been trying to get some sleep 
all day." This reporter then thanked him and he hung up.

On6/868____ iosat Ange les, 0^al^fOriia________ fEw Angeles 5 6-15 6 G-2665

SAs RUSSELL C. ANDERSoN^TC
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